
parler1 

 jouer au présent    jouer i dåtid (passé composé) 

       

je joue jag spelar  j’ ai joué jag spelade, jag har spelat 

tu joues du spelar  tu as joué du spelade, du har spelat 

il joue han spelar  il a joué han spelade, han har spelat 

elle joue hon spelar  elle a joué hon spelade, jag har spelat 

on joue vi/man spelar  on a joué vi/man spelade, vi/man har spelat 

nous jouons vi spelar  nous avons joué vi spelade, vi har spelat 

vous jouez ni spelar  vous avez joué ni spelade, ni har spelat 

ils jouent de spelar  ils ont joué de spelade, de har spelat 
 

 jouer au présent    jouer i dåtid (passé composé) 

  uttal    uttal 

je joue schö schoo  jj’ ai joué schä schoo-ee 

tu joues ty schoo  tu as joué ty a schoo-ee 

il joue ill schoo  il a joué ill a schoo-ee 

elle joue äll schoo  elle a joué äll a schoo-ee 

on joue åååå schoo  on a joué ååååå na schoo-ee 

nous jouons noo schoo  nous avons joué noozavåååå schoo-ee 

vous jouez voo schoo  vous avez joué voozavee schoo-ee 

ils jouent ill schoo  ils ont joué ill zååå schoo-ee 
 

parler (parlee) rêver (rävee) regarder (rögardee) manger (maaaschee) acheter(aschtee) travailler(travajjee) 
prata drömma titta på äta köpa arbeta 

      

gagner(ganjee) fêter(fätee) chercher(schärschee) trouver(troovee) aimer(ämee) voler(vålee) 
vinna, tjäna fira, festa leta efter, söka hitta gilla, tycka om stjäla, flyga 

 

je regarde la télé je rêve de toi je mange une glace j’achète un bonbon je travaille 

je gagne au Loto 
je fête mon 

frère 
je cherche des 

chaussures 
j’aime la viande je vole un livre 

elle parle de toi 
ils mangent une 

soupe 
tu regardes un film 

on achète des 
légumes 

il trouve son 
portable 

vous rêvez de 
gagner 

nous fêtons mon 
anniversaire 

elle mange du poulet tu gagnes le match 
vous travaillez 

samedi 

 

j’ai mangé au 
restaurant 

j’ai regardé un 
bon film 

j’ai parlé avec mes amis 
j’ai trouvé mon 

ordinateur 
j’ai fêté ma mère 

j’ai acheté une 
nouvelle chemise 

j’ai gagné le 
match 

j’ai rêvé d’être célèbre 
j’ai cherché un 

pantalon 
j’ai aimé ton cadeau 

vous avez regardé le 
match ? 

on a mangé des 
pâtes hier 

de quoi as-tu rêvé cette 
nuit ? 

ils ont gagné au 
Loto 

on a travaillé hier 
soir 

nous avons acheté 
une montre 
intelligente 

tu as parlé à tes 
parents ? 

elle a trouvé ses clés 
ils ont volé de 

l’argent 
tu as aimé ma 
présentation ? 
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 jouer au futur; ska, kommer att uttal 
    

je vais jouer jag ska spela schö vä schooee 

tu vas jouer du ska spela ty va schooee 

il va jouer han ska spela ill va schooee 

elle va jouer hon ska spela äll va schooee 

on va jouer vi/man ska spela åååå va schooee 

nous allons jouer vi ska spela noo zalååå schooee 

vous allez jouer ni ska spela voo zalee schooee 

ils vont jouer de ska spela ill våååå schooee 
 

je vais jouer au foot 
ce soir 

je vais manger 
chinois samedi 

je vais travailler 
dimanche 

je vais fêter mon 
anniversaire demain 

je vais acheter un 
nouveau chemisier 

je vais gagner ce 
match 

je vais regarder 
un film sur 

Netflix 

je vais parler à mes 
amis 

je vais rêver de 
notre rencontre 

je vais écouter de la 
musique 

on va manger 
ensemble 
vendredi ? 

tu vas jouer au 
tennis ce week-

end ? 

elle va fêter son 
anniversaire jeudi 

ils vont acheter une 
nouvelle maison 

vous allez chercher 
un nouveau travail ? 

il va gagner 
beaucoup d’argent 

on va jouer au 
poker ? 

on va travailler 
ensemble 

vous allez regarder 
la Coupe du Monde 

de foot ? 

tu vas aimer ce 
restaurant 

 

1. spelade basket i måndags ?  

2. jag arbetade bra i helgen  

3. arbetar ni här ?  

4. jag arbetar inte bra på söndagar  

5. letar ni efter något ?  

6. vi ska snart fira din födelsedag  

7. vad letar ni efter ?  

8. jag hittar inte mina nycklar  

9. jag hittade min keps  

10. han drömde om att vinna matchen  

11. åt ni hos era vänner i lördags?  

12. vi firade min systers födelsedag i onsdags  

13. ska ni köpa en ny bil?  

14. vi köper ingenting idag  

15. hon pratade med sin granne  

16. hon drömmer om att hitta en annan lägenhet  

17. drömde du om mig i natt?  

18. ska du titta på nya Astérixfilmen?  

19. vi har redan tittat på alla Astérix  

20. jag gillar inte så mycket dessa filmer  

21. gillade du filmen « Leendet » ?  

22. ja, jag tyckte mycket om denna skräckfilm  

23. firade du din födelsedag i Frankrike?  

24. jag firar mina 35 år på tisdag (alltså min 35-års dag)  

25. Stefan ska fira sin 30-årsdag i november   

26. jag gillar inte att fira födelsedagar  

27. Rune vann turneringen i Stockholm  

28. vi ska äta julbord på lördag  

29. Stefan åt på Falkenbergska kvarnen  

30. äter ni ofta där ?  

31. gillar ni (att äta) julbord?  

 



1. spelade basket i måndags ? tu as joué au basket lundi ? 

2. jag arbetade bra i helgen j’ai bien travaillé ce week-end 

3. arbetar ni här ? vous travaillez ici ? 

4. jag arbetar inte bra på söndagar je ne travaille pas bien le dimanche 

5. letar ni efter något ? vous cherchez quelque chose ? 

6. vi ska snart fira din födelsedag on va fêter ton anniversaire bientôt 

7. vad letar ni efter ? qu’est-ce que vous cherchez ? 

8. jag hittar inte mina nycklar je ne trouve pas mes clés 

9. jag hittade min keps j’ai trouvé ma casquette 

10. han drömde om att vinna matchen il a rêvé de gagner le match 

11. åt ni hos era vänner i lördags? vous avez mangé chez vos amis samedi ? 

12. vi firade min systers födelsedag i onsdags on a fêté l’anniversaire de ma soeur mercredi 

13. ska ni köpa en ny bil? vous allez acheter une nouvelle voiture ? 

14. vi köper ingenting idag on n’achète rien aujourd’hui 

15. hon pratade med sin granne elle a parlé à son voisin 

16. hon drömmer om att hitta en annan lägenhet elle rêve de trouver un autre appartement 

17. drömde du om mig i natt? tu as rêvé de moi cette nuit ? 

18. ska du titta på nya Astérixfilmen? tu vas regarder le nouveau film d’Astérix ? 

19. vi har redan tittat på alla Astérix on a déjà regardé tous les Astérix 

20. jag gillar inte så mycket dessa filmer je n’aime pas trop ces films 

21. gillade du filmen « Leendet » ? tu as aimé le film « Le Sourire » ? 

22. ja, jag tyckte mycket om denna skräckfilm oui, j’ai beaucoup aimé ce film d’horreur 

23. firade du din födelsedag i Frankrike? tu as fêté ton anniversaire en France ? 

24. jag firar mina 35 år på tisdag (alltså min 35-års dag) je fête mes 35 ans mardi 

25. Stefan ska fira sin 30-årsdag i november  Stefan va fêter ses 30 ans en novembre 

26. jag gillar inte att fira födelsedagar je n’aime pas fêter les anniversaires 

27. Rune vann turneringen i Stockholm Rune a gagné le tournoi de Stockholm 

28. vi ska äta julbord på lördag on va manger le buffet de Noël samedi 

29. Stefan åt på Falkenbergska kvarnen Stefan a mangé au Moulin de Falkenberg 

30. äter ni ofta där ? vous mangez souvent là-bas ? 

31. gillar ni (att äta) julbord? vous aimez (manger) les buffets de Noël ? 
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1 spelade du fotboll 
i helgen? 

2 vann ni? 
3 vi firade min 

födelsedag i lördags 
4 åt ni julbord i 

söndags? 

5 lärarna ska äta 
julbord på Villa 

Källhagen 

6 har du ätit på 
Operakällaren? 

7 vad åt du i 
helgen? 

8 i helgen åt jag musslor 
och ostron 

9 ska ni spela en 
viktig match på 

torsdag? 

10 vi spelar alltid 
viktiga matcher 

11 titta! jag har 
köpt en ny halsduk! 

12 var köpte du 
din tröja? 

13 jag köper alltid mina 
kläder på Damart 

14 jag ska också 
köpa en ny tröja 

15 har du inte 
redan köpt en ny 

tröja? 

16 jag hittade inga 
snygga byxor på 

H&M 

17 vad letar du 
efter? 

18 jag har tappat bort 
min nyckel 

19 har du tittat i din 
väska? 

20 jag ska titta i 
soffan 

21 jag tittar i 
badrummet 

22 spelar du 
2048? 

23 jag älskar att spela 
2048 

24 vinner du då? 25 jag vinner aldrig 

26 jag vann 1 gång 
27 tittade du på 
skräckfilm igår? 

28 vi ska köpa en ny 
cykel 

29 vad ska du köpa 
till Stefans 

födelsedag? 

30 jag drömde om 
dig i natt 

31 mina kompisar 
spelar bara 2048 

32 de vinner 
ofta 

33 jag ska vinna! 34 ska vi spela kort? 
35 vi gillar inte att 

spela på datorn 

36 vad spelar du? 
37 vi drömde 

om den hemska 
filmen 

38 jag har aldrig ätit på 
Falkenbergska kvarnen 

39 hon ska äta 
musslor och 

pommes-frites 
40 vad ska ni äta? 



41 vi äter ofta 
sniglar 

42 åt du på KFC 
igår? 

43 jag gillade inte 
maten på skolan idag 

44 man stal allt i 
mitt hus 

45 jag ska jobba i 
helgen 

46 eleverna stal 
Stefans prov 

47 hittade du 
din tröja? 

48 letade ni överallt? 
49 jobbade eleverna 

bra? 
50 ni jobbar 

jättebra 

51 spelade du en 
match i lördags? 

52 jag ska spela 
en match på 

tisdag 

53 vi spelar ofta på 
onsdagar 

54 Stefan köpte en 
quiche på Marcel P 

55 vi köper sällan 
godis på Coop 

56 pratade du 
franska i Paris? 

57 fransmännen 
pratar bara 

franska 

58 jag har aldrig pratat 
med min granne 

59 vi ska prata med 
din granne 

60 hon pratar bara 
om sina problem 

 

prata nu om vad ni gjorde i helgen och vad ni skall göra kommande helg 

 faire au présent    faire i dåtid (passé composé) 
       

je fais jag gör  j’ ai fait jag gjorde, jag har gjort 

tu fais du gör  tu as fait du gjorde, du har gjort 

il fait han gör  il a fait han gjorde, han har gjort 

elle fait hon gör  elle a fait hon gjorde, hon har gjort 

on fait vi/man gör  on a fait vi/man gjorde, vi/man har gjort 

nous faisons vi gör  nous avons fait vi gjorde, vi har gjort 

vous faites ni gör  vous avez fait ni gjorde, ni har gjort 

ils font de gör  ils ont fait de gjorde, de har gjort 
 

qu’est-ce que tu fais ? 
qu’est-ce que vous 

faites ? 
j’ai fait le ménage il fait la vaisselle tu ne fais rien 

qu’est-ce que tu as 
fait samedi ? 

qu’est-ce que vous 
avez fait lundi ? 

je n’ai rien fait j’ai fait mes devoirs elle a fait les courses 

tu as fait une 
promenade 

vous avez fait du 
shopping 

ils ont fait du cheval il a fait froid samedi on a fait la fête 

 
parler4 

faire la cuisine faire la vaisselle faire du sport faire du shopping faire des bêtises 

faire les devoirs faire le ménage faire les courses faire du cheval faire des jeux 

faire la tête faire la fête faire les valises faire les bagages faire des exercices 

faire de la 
musculation 

faire de 
l’entraînement 

faire le con faire des achats faire du tennis 

faire des balades 
faire des 

promenades 
faire des gâteaux faire du pain faire des vidéos 

faire beaucoup de 
choses 

ne rien faire faire un discours faire la grasse matinée faire la queue 

faire du piano faire un cadeau faire une surprise faire peur faire le lit 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



1. vad gör du ?  

2. jag gör ingenting  

3. vad gör ni ?  

4. vi gör läxorna  

5. vad gjorde du i lördags?  

6. jag sportade i lördags  

7. vad gjorde ni i helgen?  

8. vi städade  

9. Stefan lagar mat varje dag  

10. är det du som lagat mat?  

11. de diskade  

12. bäddar du varje morgon ?  

13. shoppade du i helgen ?  

14. jag hade sovmorgon i söndags  

15. hon gör ofta kakor  

16. har du gjort en dumhet?  

17. rider du idag ?  

18. ska du sporta på lördag?  

19. festade du i fredags kväll?  

20. vad ska du göra i helgen?  

21. i helgen ska jag göra inköp till jul  

22. jag ska baka bröd  

23. ska du shoppa ?  

24. jag gillar inte att shoppa  

25. vad ska ni göra på söndag?  

26. på söndag ska vi göra en fest hos mig  

27. ska du göra en fest!  

28. jag, jag festade i måndags  

29. sportade du i helgen ?  

30. ja, jag spelade tennis och basket  

31. sportar du inte ?  

32. jo, jag sportade i onsdags  

33. har ni diskat ?  

34. nej, vi ska diska genast  

35. Sten lagade mat till sin familj  

36. lagade du mat igår kväll?  

37. nej, det är min pappa som lagade mat  

38. mina föräldrar lagar ofta mat  

39. jag gjorde en fin promenad i skogen igår  

40. vi gjorde ett spel som heter 2048  
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 



 

 

 

1. vad gör du ? qu’est-ce que tu fais ? 

2. jag gör ingenting je ne fais rien 

3. vad gör ni ? qu’est-ce que vous faites ? 

4. vi gör läxorna on fait les devoirs 

5. vad gjorde du i lördags? qu’est-ce que tu as fait samedi ? 

6. jag sportade i lördags j’ai fait du sport samedi 

7. vad gjorde ni i helgen? qu’est-ce que vous avez fait ce week-end ? 

8. vi städade on a fait le ménage 

9. Stefan lagar mat varje dag Stefan fait la cuisine tous les jours 

10. är det du som lagat mat? c’est toi qui as fait la cuisine ? 

11. de diskade ils ont fait la vaisselle 

12. bäddar du varje morgon ? tu fais ton lit tous les matins ? 

13. shoppade du i helgen ? tu as fait du shopping ce week-end ? 

14. jag hade sovmorgon i söndags j’ai fait la grasse matinée dimanche 

15. hon gör ofta kakor elle fait souvent des gâteaux 

16. har du gjort en dumhet? tu as fait une bêtise ? 

17. rider du idag ? tu fais du cheval aujourd’hui ? 

18. ska du sporta på lördag? tu vas faire du sport samedi ? 

19. festade du i fredags kväll? tu as fait la fête vendredi soir ? 

20. vad ska du göra i helgen? qu’est-ce que tu vas faire ce week-end ? 

21. i helgen ska jag göra inköp till jul ce week-end je vais faire des achats pour Noël 

22. jag ska baka bröd je vais faire du pain 

23. ska du shoppa ? tu vas faire du shopping ? 

24. jag gillar inte att shoppa je n’aime pas faire du shopping 

25. vad ska ni göra på söndag? qu’est-ce que vous allez faire dimanche ? 

26. på söndag ska vi göra en fest hos mig dimanche on va faire une fête chez moi 

27. ska du göra en fest! tu vas faire une fête ! 

28. jag, jag festade i måndags moi, j’ai fait la fête lundi 

29. sportade du i helgen ? tu as fait du sport ce week-end ? 

30. ja, jag spelade tennis och basket oui, j’ai fait du tennis et du basket 

31. sportar du inte ? tu ne fais pas de sport ? 

32. jo, jag sportade i onsdags si, j’ai fait du sport mercredi 

33. har ni diskat ? vous avez fait la vaisselle ? 

34. nej, vi ska diska genast non, on va faire la vaisselle tout de suite 

35. Sten lagade mat till sin familj Pierre a fait la cuisine pour sa famille 

36. lagade du mat igår kväll? tu as fait la cuisine hier soir ? 

37. nej, det är min pappa som lagade mat non, c’est mon père qui a fait la cuisine 

38. mina föräldrar lagar ofta mat mes parents font souvent la cuisine 

39. jag gjorde en fin promenad i skogen igår j’ai fait une belle balade dans les bois hier 

40. vi gjorde ett spel som heter 2048 on a fait un jeu qui s’appelle le 2048 

 


